
Protokół Nr IX/15 

 

Z sesji Rady Gminy Dłutów, która odbyła się w dniu 25 września 2015 roku w Domu Kultury 

w Dłutowie ul. Polna 3. 

 

Obradom przewodniczył Krzysztof Janas  – Przewodniczący Rady Gminy Dłutów. 

Sesję rozpoczęto o godz.13
00

, a zakończono o godz. 15
20

. 

 

W sesji udział wzięli: 

1) radni 

2) sołtysi 

3) zaproszeni goście 

wg załączonych list obecności. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z VIII sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Przedstawienie opinii zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. 

6. Powołanie Komisji Skrutacyjnej dla przeprowadzenia wyborów ławników. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników do 

sądów powszechnych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dłutów na 

lata 2015-2025. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dłutów na 2015 r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru włączenia Gimnazjum w Dłutowie do Zespołu 

Szkolno - Przedszkolnego w Dłutowie i zmiany nazwy Zespołu.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Dłutów. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie  rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Dłutów. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie odmowy uwzględnienia wezwania do usunięcia naruszenia 

interesu prawnego w uchwale Rady Gminy Dłutów. 

15. Interpelacje i zapytania. 

16. Wolne wnioski. 

17. Zakończenie obrad. 

 

Punkt 1 

Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 Obrady VIIII sesji Rady Gminy Dłutów otworzył i prowadził Krzysztof Janas – 

Przewodniczący Rady Gminy Dłutów.  

Powitał radnych, wójta gminy, sołtysów i zaproszonych gości. 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 



 

Punkt 2 

Przedstawienie porządku obrad. 

 

 Radna E. Senderecka zgłosiła wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu 11 tj. 

„Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru włączenia Gimnazjum w Dłutowie do Zespołu Szkolno 

- Przedszkolnego w Dłutowie i zmiany nazwy Zespołu”. 

Przewodniczący obrad poddał zgłoszony wniosek pod głosowanie. Za zdjęciem z porządku 

obrad pkt 11 wypowiedziało się 6 radnych, przeciw zdjęciu wypowiedziało się 3 radnych, 4 

radnych wstrzymało się od głosowania (14 radnych obecnych na sesji). 

Przewodniczący obrad przedstawił porządek obrad, który w dalszej części obrad  przedstawiał 

się następująco: 

3. Przyjęcie protokołu z VIII sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Przedstawienie opinii zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. 

6. Powołanie Komisji Skrutacyjnej dla przeprowadzenia wyborów ławników. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników do 

sądów powszechnych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dłutów na 

lata 2015-2025. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dłutów na 2015 r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Dłutów. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie  rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Dłutów. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie odmowy uwzględnienia wezwania do usunięcia naruszenia 

interesu prawnego w uchwale Rady Gminy Dłutów. 

14. Interpelacje i zapytania. 

15. Wolne wnioski. 

16. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący obrad poddał porządek obrad pod głosowanie. Przy 14 głosach „za” 

porządek obrad został przyjęty. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokółu z VIII sesji. 

 

 Przewodniczący obrad zwrócił się z zapytaniem do radnych, czy zgłaszają wnioski do 

protokółu z obrad VIII sesji Rady Gminy Dłutów jak również o przyjęcie protokółu bez 

odczytywania. Protokół był dostępny do zapoznania się w biurze rady jak również przed 

obradami VIII sesji Rady Gminy. Radni nie zgłaszali wniosku o odczytywanie protokołu. 

Przewodniczący obrad przeprowadził głosowanie w sprawie przyjęcia protokółu z VIII sesji 

Rady Gminy Dłutów bez odczytywania. Protokół przyjęty został jednogłośnie. 

 

Punkt 4 

Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 



 

 Wójt Gminy Grażyna Maślanka – Olczyk zabierając głos przedstawiła radnym 

sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym. Sprawozdanie stanowi załącznik do 

protokołu. 

Radna B. Szymańska zapytała o umowę zawartą z panem W. Smolarkiem na 

przygotowanie orkiestry dętej do występów i kim ten pan jest oraz dlaczego nie pracuje pan 

M. Borowiecki. 

Wójt Gminy poinformowała, iż pan W. Smolarek prowadzi na terenie województwa 

łódzkiego dwie orkiestry. Natomiast panu M. Borowieckiemu umowa się skończyła, a 

wspólnie z członkami orkiestry doszliśmy do wniosku, że czas na zmiany. 

 

Punkt 5 

Przedstawienie opinii zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. 

 

Przewodniczący obrad przedstawił opinię zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników. Rani otrzymali opinię wraz materiałami na sesję. Opinia stanowi załącznik do 

protokołu. 

 Radni nie zgłaszali pytań do przedłożonej opinii.  

 

Punkt 6 

Powołanie Komisji Skrutacyjnej dla przeprowadzenia wyborów ławników. 

 

Przewodniczący obrad zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatur na członków 

Komisji Skrutacyjnej.  

Zgłoszono następujące kandydatury: 

1. Marka Wierzbowskiego 

2. Edwardy Sendereckiej 

3. Janusza Nowaka 

Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie.  

Przewodniczący obrad przeprowadził głosowanie w sprawie wyboru członków Komisji 

Skrutacyjnej. Zgłoszone kandydatury zostały jednogłośnie przyjęte.  

Członkowie Komisji Skrutacyjnej na przewodniczącego komisji wybrali radnego Marka 

Wierzbowskiego. 

 

Punkt 7 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników do 

sądów powszechnych. 

 

Przewodniczący obrad zwrócił się do radnych z zapytaniem czy odczytywać projekt 

regulaminu głosowania w wyborach ławników do sądów powszechnych i czy radni mają 

zapytania bądź uwagi do projektu regulaminu. Projekt regulaminu radni otrzymali wraz z 

materiałami na sesję. 

Radni nie zgłaszali uwag i zapytań do projektu uchwały. 



Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały (druk RG 44/15) i poddał pod 

głosowanie. Przy 14 głosach „za” uchwała Nr IX/55/15 została podjęta i stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Punkt 8 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników. 

 

Przewodniczący obrad zwrócił się do komisji Skrutacyjnej o przeprowadzenie głosowania. 

Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przygotowania kart do głosowania, a następnie do 

przeprowadzenia głosowania na ławników do Sądu Rejonowego w Pabianicach do orzekania 

w sprawach z wyłączeniem spraw z zakresu prawa pracy oraz do orzekania w sprawach z 

zakresu prawa pracy. 

Po zakończeniu głosowania przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokóły 

W wyniku przeprowadzonego głosowania: 

 1) na ławników do Sądu Rejonowego w Pabianicach do orzekania w sprawach z 

wyłączeniem spraw z zakresu prawa pracy wybrano: 

- Dzierżawską Henrykę Mariannę, 

- Fater Elżbieta Ewa, 

2) na ławników do Sądu Rejonowego w Pabianicach do orzekania w sprawach z zakresu 

prawa pracy wybrano: 

- Śliwińska Iwonę, 

- Wesołowską Magdalenę Martę. 

Protokoły Komisji Skrutacyjnej stanowią załącznik do protokółu.  

 Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały (druk RG 45/15) i poddał go pod 

głosowanie. Przy 14 głosach „za” uchwała Nr IX/56/15 została podjęta i stanowi załącznik do 

protokołu 

 

Punkt 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dłutów 

na lata 2015-2025. 

 

Skarbnik Gminy Katarzyna Olkusz w imieniu Wójta Gminy przedstawiła 

autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Dłutów na lata 2015-2025. Proponowana autopoprawka polegać będzie na w 

załączniku nr 1 w wierszu dla roku 2015: 

1) w kolumnie 2.1 - wydatki bieżące, kwotę 11.564.027,19 zł zastępuje się kwotą 

11.564.027,99 (+0,80 zł), 

2) w kolumnie 2.2 – wydatki majątkowe kwotę 2.157.363,80 zł zastępuje się kwotą 

2.157.363,00 (-0,80 zł), 

3) w kolumnie 11.1 – wydatki bieżące na wynagrodzenia i składki od nich naliczane, 

kwotę 5.814.042,85 zł zastępuje się kwotą 5.817.482,85 zł (+3.440,00 zł) 

4) w kolumnie 11.6 – wydatki majątkowe w formie dotacji, kwotę 118.476,85 zł 

zastępuje się kwotą 118.476,05 zł (-0,80 zł). 



Następnie przedstawiła projekt uchwały i szczegółowe objaśnienia do zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2015-2025.   

Radni nie zgłaszali wniosków i uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały (druk RG/46/15) wraz z proponowaną 

autopoprawką pod głosowanie. Przy 14 głosach „za” uchwała Nr IX/57/15 została podjęta i 

stanowi załącznik do protokołu. Objaśnienia stanowią załącznik do uchwały. 

 

Punkt 10 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dłutów na 2015 r. 

 

Skarbnik Gminy w imieniu Wójta Gminy przedstawiła autopoprawkę do projektu 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dłutów na 2015 r. 

W załączniku nr 3 do projektu uchwały w kolumnie „Zmniejszenia” w wierszu 

dotyczącym działu 754 rozdziału zadania „Dotacje dla OSP w Piętkowie na nabycie gruntów 

znajdujących się pod budynkiem strażnicy i wokół niej z działki nr 90 w Piętkowie” wpisuje 

się kwotę 0,80 zł. Plan wydatków po zmianach dla tegoż zadania wyniesie 16.516,05 zł 

zamiast 16.516,85 zł. Plan ogółem wydatków majątkowych po zmianach wyniesie 

2.157.363,00 zł zamiast 2.157.363,80 zł. 

Następnie Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy na 2015 rok wraz ze szczegółowym uzasadnieniem. Uzasadnienie do projektu 

uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

Radna E. Senderecka zwróciła się z zapytaniem do ilu osób przebywających w 

domach pomocy społecznej Gmina dopłaca. 

Kierownik GOPS w Dłutowie I. Getler poinformowała, iż jest to 9 osób. 

Radni nie zgłaszali uwag i wniosków do projektu uchwały. 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały (druk RG 47/15) wraz z proponowaną 

autopoprawką pod głosowanie. Przy 14 głosach „za” uchwała Nr IX/58/15 została podjęta i 

stanowi załącznik do protokołu. 

Radny A Banaś zgłosił wniosek o przerwę w obradach. 

Przewodniczący obrad zarządził 5 minutową przerwę a następnie po przerwie wznowił 

obrady. 

 

Punkt 11 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Dłutów. 

 

 Przewodniczący obrad poinformował, iż Komisja Rewizyjna Rady Gminy Dłutów na 

posiedzeniu w dniu 16 września 2015 roku zapoznała się ze skargą Pani H. Biskupskiej na 

działalność Wójta Gminy Dłutów oraz materiałami sprawy. Wysłuchano także wyjaśnień Pani 

H. Biskupskiej, która została zaproszona na posiedzenie oraz wyjaśnień i odpowiedzi na 

pytania radnych Wójta Gminy Dłutów Grażyny Maślanki-Olczyk. Przewodniczący 

poinformował, iż radni mieli możliwość zapoznania się ze skargą oraz stanowiskiem Komisji 

Rewizyjnej, która uznała skargę za niezasadną. Stanowisko to zostało zawarte w projekcie 

uchwały i przesłane radnym.  

Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały (druk RG 49/15) i przystąpił do głosowania. 



Przy 14 głosach „za” uchwała Nr IX/59/15 została podjęta i wraz z uzasadnieniem stanowi 

załącznik do protokółu. 

 

Punkt 12 

Podjęcie uchwały w sprawie  rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Dłutów. 

 

 Przewodniczący obrad poinformował radnych, że tak jak przy skardze omawianej w 

punkcie 11 porządku obrad Komisja Rewizyjna Rady Gminy Dłutów na posiedzeniu w dniu 

16 września 2015 roku zapoznała się ze skargą Pana J. Rudzińskiego na działalność Wójta 

Gminy Dłutów oraz materiałami sprawy. Wysłuchano również wyjaśnień i odpowiedzi na 

pytania radnych Pan J. Rudzińskiego, który został zaproszony na posiedzenie oraz wyjaśnień 

Wójta Gminy Dłutów. Przewodniczący poinformował, iż radni mieli możliwość zapoznania 

się ze skargą oraz stanowiskiem Komisji Rewizyjnej, która uznała skargę za niezasadną. 

Stanowisko to zostało zawarte w projekcie uchwały i przesłane radnym.  

Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały (druk RG 50/15) i przystąpił do głosowania. 

Przy 14 głosach „za” uchwała Nr IX/60/15 została podjęta i wraz z uzasadnieniem stanowi 

załącznik do protokółu. 

 

Punkt 13 

Podjęcie uchwały w sprawie odmowy uwzględnienia wezwania do usunięcia naruszenia 

interesu prawnego w uchwale Rady Gminy Dłutów. 

 

Przewodniczący obrad poinformował, iż w związku z pismem Pana H. Rowickiego 

skierowanym do Rady Gminy Dłutów jak również do Wójta Gminy Dłutów w sprawie 

„wstrzymania procedury uprawomocnienia się” uchwały Nr VII/49/15 Rady Gminy z dnia 7 

lipca 2015 r. w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru części wsi Czyżemin (Dz. Urz. Woj. Łódzkiego poz. 3244) 

wpłynął od Wójta Gminy powyższy projekt uchwały. Pismo i uzasadnienie do projektu 

uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

Podjęcie prze Radę uchwały Nr VII/49/15 poprzedzone zostało stosowną procedurą i 

analiza planowanych zmian miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

obszaru części wsi Czyżemin. 

Radni nie zgłaszali uwag i wniosków do projektu uchwały. 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały (druk RG 51/15) pod głosowanie. Przy 14 

głosach „za” uchwała Nr IX/61/15 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 14 

Interpelacje i zapytania. 

 

Radna B. Szymańska zgłosiła następujące sprawy: 

1) w związku z uciążliwością dla mieszkańców sołectwa Świerczyna spowodowaną 

przez „Gospodarstwo Suflidowo”, 

2) i w związku uciążliwością dla mieszkańców związaną z hodowlą świń w Dłutowie tj. 

„smrodem” jak również związaną z wywożeniem z tej hodowli gnojowicy na pola. 



Radna zaproponowała, aby na kolejną sesję Rady Gminy Dłutów zaprosić Pana 

Andrzeja Wierciocha - Zastępcę Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Łodzi, 

Regionalnego Konserwatora Przyrody w Łodzi jak również Panią Urszulę Sztuka-Polińską - 

Dyrektora Wojewódzkiej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Łodzi. 

Radna dodała, że również można byłoby na tej sesji poruszyć sprawę wycięcia drzew przez  

p. Suflidę. 

 Radna E Kandyba stwierdziła, iż sprawa wywozu gnojowicy i jej zagospodarowania 

na polach powinna być rozpropagowana wszystkim gospodarzom gospodarstw rolnych, aby 

wszyscy wiedzieli jak to powinno być wykonywane i w jakim czasie. 

 Radny A. Banaś zaproponował, aby w związku z zaproszeniem w/w osób zwołać sesję 

nawet nadzwyczajną, aby dostosować się do możliwości przyjazdu tych osób. 

 Radna B. Szymańska zabierając ponownie głos stwierdziła, iż mieszkańcy 

zbulwersowani są również tym, iż p. Święcicki uzyskał zezwolenie na wycięcie ponad 100 

szt. drzew i zdaniem ich rosnących w pasie drogowym. 

Wójt Gminy odpowiadając poinformowała, że p. Święcicki otrzymał zezwolenie na wycięcie 

drzew. Z mapy wynika, że drzewa te znajdowały się na jego gruncie. Pan Święcicki w decyzji 

na wycięcie drzew został również zobowiązany do wykonania nowych nasadzeń. 

 

Punkt 15 

Wolne wnioski. 

 

Sołtys wsi Czyżemin zwrócił się z zapytaniem czy zostanie przeprowadzony przegląd 

gwarancyjny drogi w sołectwie i w związku z tym zostaną naprawione nawierzchnie rowów 

przydrożnych? 

Wójt Gminy poinformowała, że przegląd zostanie przeprowadzony. 

Sołtys wsi Leszczyny Duże wyraził zadowolenie mieszkańców, w związku z remontem 

drogi Leszczyny Duże- Dłutów, ale jednocześnie zgłosił uwagi dotyczące poboczy. 

Wójt Gminy poinformowała, że w związku z tym, iż wykonawcą remontu było Starostwo 

Powiatowe w Pabianicach tam zostaną zgłoszone uwagi dotyczące poboczy. 

Rada B. Szymańska stwierdziła, że droga Orzk – Drzewociny w stronę Kuźnicy jest 

dobrze wykonana jedynie w niektórych miejscach pobocza zostały już zniszczone. 

 

Punkt 16 

Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący zamknął obrady IX sesji 

Rady Gminy Dłutów. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokółowała J. Pstrokońska 

 


